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Gökçek hakkında dikkat çeken sorular

CHP Ankara Milletvekili Emir, geçen hafta TBMM’de yaptığı açıklamada, Ankara
Büyükşehir Belediye Başkanlığı’ndan istifa ettirilen Melih Gökçek’in oğlunun sahibi
olduğu Beyaz TV’yle ilgili çarpıcı bilgiler verdi...

CHP Ankara Milletvekili Emir, geçen hafta TBMM’de yaptığı açıklamada, Ankara Büyükşehir Belediye Başkanlığı’ndan istifa
ettirilen Melih Gökçek ve oğlunun sahibi olduğu Beyaz TV’yle ilgili çarpıcı bilgiler verdi.

CHP’li FETÖ Ana Davası sanığı Alaettin Kaya ile ilintili tüm mal varlığına el koyan TMSF’nin Beyaz TV’nin kullandığı
Kaya’ya ait gayrimenkullere neden el koymadığını sordu.

“Sabahtan akşam kadar herkesi FETÖ’cü ilan eden, iftira eden Beyaz TV, FETÖ’nün kiracısı durumundadır” diyen CHP’li
Emir, “Alaettin Kaya ile ilintili tüm mal varlığına el koyan TMSF, İmaj İç ve Dış Ticaret AŞ.’ye ait taşınmazlara da el
koyarken Kaya ailesi ile ilişkisi açıkça ortada olan ve Beyaz TV’nin faaliyet gösterdiği gayrimenkullere el koymuyor”
ifadelerini kullandı.

“Beyaz TV’yi kim korumaktadır?” diye soran Emir, buradaki mülkiyet ilişkisinin ortaya çıkarılması gerektiğini ifade ederek,
TMSF, MASAK ve savcılığın yapacağı kısa bir çalışma ile Beyaz TV ile Kaya ailesi arasındaki ilişkinin rahatlıkla tespit
edilebileceğini söyledi.
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Emir şu şekilde konuştu:

“Mülkiyetinin FETÖ ile ilişkili olduğu, kiralayanın Gökçek ailesinin atadığı görevliler, kiracının Beyaz TV olduğu göz önüne
alındığında burada gerçek bir ticaret olmadığı konusunda haklı şüphelerimiz bulunmaktadır. Söz konusu kira bedelleri
gerçekçi olamayacak kadar düşük olmanın yanında aslında göstermelik bir kontrat. Dolayısıyla hiç ödenmemiş de olabilir.
Bu nedenle, kira ödeme dekontlarının da kamuoyu ile paylaşılmasını bekliyoruz.”

“BURADAN BAŞLAYABİLİR, FETÖ SORUŞTURMASINI GENİŞLETMEYE”

Emir açıklamasının devamında şu soruları yöneltti:

“İki tane soru… TMSF niye el koymamıştır. Alaeddin Kaya ile ilişkili her soyadı gördüğü yere el koymuştur da Beyaz TV’nin
oturduğu bu iki daireye niye el koymamıştır. Kim korumaktadır Beyaz TV’yi ve o iki daireyi. Beyaz TV nasıl hala
oturabilmektedir orada ve TMSF nasıl böylesine sessiz kalabilmektedir. TMSF, MASAK ve savcılığın hemen harekete
geçmesi gerekiyor. Buradaki mülkiyet ilişkisinin ortaya çıkarılması 10 dakikadır. Ben buna 6 ay uğraştım ama devlet
açısından bunu bulmak 10 dakikalarını alır. Bu ilişki görülmektedir. Bu, FETÖ’ye ait bir maldır, birinci iddiamız budur.

İkincisi, biz bunun, bu kiranın, çok üstünde olduğunu düşünüyoruz. Ankara’yı bilen biri olarak ki benim orası seçim
bölgemdir, öylesine bir binada, bir televizyonun oturabileceği, böylesine dış cepheden girişi olan, müstakil bir yerin, ayda
4.000 liralık bir göstermelik kontratla oturulabileceğine inanmıyoruz. Hatta biz, bu kiraların verildiğine de inanmıyoruz.
Çünkü burada aslında, bir şekliyle, bu mala el konması durumu var. TMSF’den önce muhtemelen birileri çökmüş oluyor, bu
mala.

Burada bir tane şey yapabilirler. Banka dekontlarını göstersinler, kamuoyuyla paylaşsınlar. 2007’de imza etmişler kontratı,
2019, 12 yıldır ne kira veriyorlarsa biz görelim. Başka türlü, FETÖ’ye ait bir malda, bir gayrimenkulle, düşük bedelle veya çok
muhtemel ki bedelsiz olarak oturdukları ortaya çıkar ve aralarındaki yakınlık da ortaya çıkmış olur.

Bu iki sorunun cevabını bekliyoruz. Bunlar tabi özellikle Sayın İçişleri Bakanı Soylu’nun ve Sayın Cumhurbaşkanı’nın bence
ilgilenmesi gereken konular. Çünkü daha dün Sayın Süleyman Soylu, FETÖ’ye çok geniş bir operasyon başlatacaklarının
sinyalini verdi, mesajını verdi. Ellerine sağlık, yapabilirse iyi olur. Buradan başlayabilir, FETÖ soruşturmasını genişletmeye.”

Emir’in bu açıklamalarının ardından Gökçek cephesinden, “FETÖ sanığına kira ödedi mi”, “Yoksa FETÖ’ye hizmet karşılığı
mı yayın yaptı” ve “Verildiyse kiralar kimlere dağıtıldı” gibi sorulara yanıt gelmedi.
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Gökçek bu sorulara yanıt veremedi fetö arşiv
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